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Spotkanie z posłami
Kolejny raz, 21 marca, Wielkopolska Izba Lekarska

zorganizowała spotkanie z posłami. Tym razem przyszło
ich troje: Krystyna Łybacka, Filip Libicki i Leszek Alek-
sandrzak. Izbę reprezentowali Stefan Sobczyński, Maciej
Dzieciuchowicz, Mieczysław Musiałek, Marian Furma-
niuk i Stanisław Schneider.

Trzy zasadnicze problemy nurtujące izbę przedstawili-
śmy posłom.

1. Izba jest przeciwna nowemu podziałowi terytorial-
nemu izb okręgowych. Twierdzimy, że dobrze jest, jak
jest, zwłaszcza że mniejsze izby zdecydowanie nowemu
porządkowi są przeciwne. Posłowie przyznali, że jest to
sprawa do rozstrzygnięcia wewnątrz samorządu.

2. Izba apeluje o zmianę przepisów dotyczących użyt-
kowania aparatów rentgenowskich w gabinetach stoma-
tologicznych. Gabinety, w których pracuje nawet jeden
lekarz i wykonuje kilka, a najwyżej kilkanaście zębo-
wych zdjęć rentgenowskich tygodniowo, traktowane są
tak samo jak pracownie rentgenowskie wykonujące
takich zdjęć kilkadziesiąt. Dotyczą ich te same restryk-
cyjne przepisy i izba domaga się ich zmiany. Krystyna
Łybacka zapowiedziała interpelacje w tej sprawie.

3. Trzecią sprawą był majątek izb lekarskich skonfi-
skowany w 1950 r. Posłowie zaproponowali, żeby Sejm
podjął uchwałę, że likwiduje się wszystkie konsekwencje
prawne decyzji o likwidacji izb lekarskich w 1950 r. Taka
ustawa powinna sprawę załatwić po naszej myśli.


